



Styrelsemöte

Handbollspojkarna i Tibro

Närvarande: *Kristian Lagerström, Kenneth Pålsson, Magnus Pettersson, Lars Klint, Magnus Pålsson, Peter Söderlund, Mattias Hammar (Gunnar Hedman, Anton Pålsson).*

§1 Öppnande av möte

Peter välkomnar och öppnar mötet

§2 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes

§3 Val av justerare

Kenneth Pålsson

§4 Tidigare protokoll

Tidigare protokoll lästes igenom

§5 Inkomna skrivelser

Vi har fått erbjudande från "Din gåva" att registrera vår förening.

§6 Ekonomi

83524kr på kontot + 1962kr på swish. Hälften av vinsten till cafeteria ska betalas ut till IBK. I lagkassorna finns det efter inbetalningen till Rödspätte för -02:or: 10.000kr 07/08:or 19413kr 09:or har 14391kr 10:or har 7449kr. Kenneth har hämtat ut varor på SELECT.

§7 Seniorverksamheten

Lars för dialog med VHF och lagen som är involverade i den sista matchomgången kring att vi inte vill flytta sista matchomgången.

Aktivitetshuset kan eventuellt göra rent bollar men vi kanske inte löser det denna säsong. Slejman Karadag roddar TRIM-SM i HP TIBROS namn och anmälningsavgiften är betald. Deltagande spelare bär sina egna kostnader. Ravelliförsäljning öppen fram till söndag. Vi behöver köpa in lite nya västar.

§8 Ungdomsverksamhet

Tibro HK har köpt in materialet till BOLLKOLL. Nästa år är handbollsskolan 2012-2013. Vi behöver prata ihop oss med Tibro HK. Ledarrekruteringen är kritisk – vi behöver tänka nytt och ta ett omtag. Kan vi göra en lista på X namn som vi kan fråga? Kan vi samarbeta med Tibro HK och involvera Marcus på föreningspoolen? 36 lag anmälda till knattehandbollen 7 mars. Lars fixar grilliet. Swish till HP och kontant!

§9 Utbildning

Limmet går 2:a delen av TS3 i mitten på juni. Vi uppmuntrar alla att gå utbildning – ledare, ledare, ledare... Vad gäller för att anordna BAS-utbildning? GUNTA KOLLAR! Kan föreningspoolen hjälpa oss?

§10 Sponsring

Gunta har fakturerat TIBROBYGGEN och skylten är uppe! Vi försöker snygga till våra sponsorerbidande grafiskt, lagfoto, snygga matchbilder osv tillsammans med Tibro HK så att vi kan arbeta via föräldrar och aktiva till säsongen 2020/2021. Konceptet är från 90-talet...



Säsong: 2019/2020 **Datum:** 4/3 2020 **Tid:** 18:00 **Plats:** Tibro sporthallscafeteria



Mathias har pratat med Hörnebo Pizzeria om skylt och fortsätter med frågan... Gunta har skickat faktura till Tärnan men vi saknar betalning.

§11 Cafeterian

Eva-Lena har börjat att rensa ur saker ur cafeterian. Vi tar hjälp av styrelse och övrig intresserade. Kenneth har frågat om Tibro HK vill vara med och driva cafeterian. En annan lösning kan komma att bli att vi sköter våra egna arrangemang. Vi kommer inte mäkta med att rodla den själva under samma premisser.

§12 Administration

Tibro HK funderar fortfarande på om de kan köpa tjänster från vårt kansli? Föreningspoolen: Man har hittat finansiering för ytterligare ett år för Marcus och anställt en ny kanslist. Vi har en tung administrativ överbyggnad och behöver se över hur vi kan lösa detta. Gunta har tagit fram ett kompendium med våra inkomstkällor – var är detta?

§13 Övriga frågor

Handbollsfest tillsammans med Tibro HK 4 april. Emilia har gjort ett anmälningsskema. HP och HK delar på kostnaden för trubadur övrigt är självkostnadspris. Gunta lägger ut på hemsida och lagsidor och bjuder in så många han kan. Ska vi genomföra beachhandbollen 6 juni 2020 så behöver vi få ut en inbjudan snarast. Gunta justerar och skickar ut ett förslag baserat på föregående år. Vi ställer frågan till Tibro HK om att ha ett samarbetsmöte med fokus beachhandboll 2020, cafeterian 2020/2021, ledarrekrytering, sponsring och administration? Vi föreslår ett möte 23/4.

§14 Nästa möte

23/3 18.00 i cafeterian

§15 Avslutande av möte

Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet

Mötesordförande

Peter Söderlund

Protokollförare

Kristian Lagerström

Justerare

Kenneth Pahlsson
